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Knut Pettersen        Leder  
Per Arne Sandvold        Nestleder  
Beate Koldal        Medlem  
Ivar Barane         Medlem  
Terje Grastveit        Medlem  
Kenneth Pedersen        Medlem  
Tove Karin Mannes Ege       Kasserer  
Aud Tove Hovland        Medlem  
Leif Wikøren Nilsen       Medlem 
John Magne Aas        Varamedlem 
Liv Guri Aarrestad        Varamedlem  
 
Tove Karin Mannes Ege og Aud Tove Hovland møtte som vararepresentanter med 
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Meldinger: 

• Strategisamling 
Per Arne Sandvold orienterte om strategisamling 10.feb i velferdsbygget på Sandbekk i Hauge i 
Dalane. 

• Pilgrim. Det blir samling for kystpilgrimsleden i Egersund i løpet av høsten.  
• Bispevisitas.  

Prosten har hovedansvar for planlegging av programmet for bispevisitasen 21. – 26. mai.  
Egersund menighet har hovedansvaret for kulturkvelden torsdag 23.mai. 

• Stavanger 900år.  
• Stillingsbeskrivelser - justeringer. Beskrivelser blir sendt ut til orientering. 
• Innsparinger bispedømme 2024. Stavanger bispedømme har satt i gang en prosess med 

innsparinger i 2024. Prostene i bispedømmet leder lokale prosesser. 
• Referat fra møte i Kirkelig Fellesråd: 

- Det er inngått en avtale mellom bispedømmet og menighetene her om målsetning og 
samarbeid for arbeidet med HMS. og målsetning for arbeidet. 

- Terje Grastveit blir medlem av Administrasjonsutvalget, Per Arne Sandvold blir varamedlem. 
- Det ble orientert om budsjettmessige forhold, og nevnt mulige tiltak for innsparinger.  

07.02.2024 
Underskrifter: 
 
 
Knut Pettersen      Elin Wood 
Menighetsrådsleder      Sekretær 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møtebokens blader, som vi har signert, er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet. 
 
______________________________________________________________ 
 

2024/1 Godkjenning av innkalling og saksliste 
UTREDNING 
Godkjenning av innkalling og saksliste til dagens møte. 
Har noen spørsmål som en ønsker å fremme, eller melde saker til eventuelt,  
skjer dette under behandlingen av denne saken. 
 
INNSTILLING 
Innkalling og saksliste for dagens møte godkjennes. 
 
MØTEBEHANDLING 
Det ble ikke meldt inn saker under Eventuelt. 
 
VEDTAK 
Innkalling og saksliste for dagens møte ble godkjent.  
 
_______________________________________________________________ 
 

2024/2 Godkjenning av protokoll fra 06.12.2023 
UTREDNING 
Godkjenning av protokoll fra møte 6.desember 2023. 
 
INNSTILLING 
Protokollen fra møtet 6.desember 2023 godkjennes. 
 
MØTEBEHANDLING 
Det kom ingen merknader til protokollen. 
 
VEDTAK 
Protokollen fra møtet 6.desember 2023 ble godkjent. 



  

 
_______________________________________________________________ 
 

2024/3 Oppnevning av kontaktpersoner og medlemmer av råd og 
utvalg. 
UTREDNING 
Menighetsrådet behandlet oppnevning av kontaktpersoner og medlemmer av råd og utvalg i 
sak 2023/59. De som deltok i møte meldte inn 3 ønsker i prioritert rekkefølge. Medlemmer og 
varamedlemmer som ikke var til stede i møtet sendte sine ønsker til daglig leder. Det ble 
vedtatt at AU skulle fordele folk til utvalg og kontaktoppgaver ut fra de ønskene som ble 
meldt inn.  

AU har gjennomgått ønskene og foretatt en fordeling etter beste skjønn. Se oversikten under.  

Oppnevning av kontaktpersoner og medlemmer til råd og utvalg. 

Navn Oppgave 
Ivar Barane Konfirmantutvalg, Digital kirke, misjonskontakt 
Tove Karin Mannes Ege Diakoniutvalg 
Terje Grastveit Kulturutvalg 
Aud Tove Hovland Diakoniutvalg 
Beate Koldal Konfirmantutvalg 
Kenneth Pedersen Menighetskomite Hellvik 
Knut Pettersen Gudstjenesteutvalg  
Raymond A. Pettersen Gudstjenesteutvalget, Redaksjonskomite, 

Kirkens Nødhjelp 
Per Arne Sandvold Grønn menighet, «Kirka vår» 
Thea Særheim Trosopplæringsutvalget 
Victoria Tengesdal Trosopplæringsutvalget 
John Magne Aas Kulturutvalg. 
 Frivilligsentralen 
 Fellesmøter 

 

Medlem tilsatte: 

Navn Utvalg 
Astri Svanes Haug Konfirmantutvalget 
Kristin Oremo Trosopplæringsutvalget 
Beth Elin Byberg Kulturutvalget 
Annette Riise Diakoniutvalget 
Leif Wikøren Nilsen Gudstjenesteutvalget 

 

Som oversikten viser er det to funksjoner som, ved en feil, ikke var inkludert i listen over 
kontaktpersoner til ulike formål. Det gjelder en representant til Frivilligsentralen, og en 
representant til komite for fellesmøter. Det er ønskelig at også disse oppnevnt under 
behandlingen av denne saken. Forslag kan fremmes i møtet. 

Utvalgene supplerer seg selv med frivillige.  

INNSTILLING 
Oversikten over oppnevning av kontaktpersoner og medlemmer av råd og utvalg 
godkjennes. Utvalgene supplerer seg selv med frivillige, etter behov. 

 



  

 
 
MØTEBEHANDLING 
Under behandlingen av denne saken kom følgende innspill: 

• Ansvar for arbeidet med digital kirke settes på vent til det foreligger mer konkrete 
planer for dette arbeidet. 

• Det opprettes en arrangementskomite som erstatning for tidligere festkomite.  
Aud Tove Hovland ønsker å være med i en slik komite.  
Hun foreslås til det, i stedet for til diakoniutvalget. 

• Kenneth Pedersen sa ja til å være kontaktperson for fellesmøtene. 
• John Magne Aas og Elin Wood sa ja til å være kontaktpersoner til frivilligsentralen. 

 
VEDTAK 
Oversikten over oppnevning av kontaktpersoner og medlemmer av råd og utvalg godkjennes 
med følgende justeringer: 

- Digital kirke går foreløpig ut 

- Det opprettes en arrangementskomite hvor Aud Tove Hovland blir menighetsrådets 
representant. Hun blir av denne grunn ikke medlem i diakoniutvalget. 

- Kenneth Pedersen blir kontaktperson for fellesmøtene. 

- John Magne Aas og Elin Wood blir kontaktpersoner for frivilligsentralen. 

 Utvalgene supplerer seg selv med frivillige, etter behov. 

Navn Oppgave 
Ivar Barane Konfirmantutvalg, misjonskontakt 
Tove Karin Mannes Ege Diakoniutvalg 
Terje Grastveit Kulturutvalg 
Aud Tove Hovland Arrangementskomite 
Beate Koldal Konfirmantutvalg 
Kenneth Pedersen Menighetskomite Hellvik, 
Knut Pettersen Gudstjenesteutvalg,   
Raymond A. Pettersen Gudstjenesteutvalget, Redaksjonskomite,  

Kirkens Nødhjelp 
Per Arne Sandvold Grønn menighet, «Kirka vår» 
Thea Særheim Trosopplæringsutvalget 
Victoria Tengesdal Trosopplæringsutvalget 
John Magne Aas Kulturutvalg. 
John Magne Aas 
Elin Wood 

Frivilligsentralen 

Kenneth Pedersen Fellesmøter 
Medlem tilsatte: 

Navn Utvalg 
Astri Svanes Haug Konfirmantutvalget 
Kristin Oremo Trosopplæringsutvalget 
Beth Elin Byberg Kulturutvalget 
Annette Riise Diakoniutvalget 
Leif Wikøren Nilsen Gudstjenesteutvalget 

 
 



  

 
 
 
_______________________________________________________________ 
 

2024/4 Utleie av Egersund kirke i desember måned 
 
UTREDNING 
Menighetsrådet vedtok i møtet 6.desember 2023 sak 2023/61 
 
"Egersund menighet kunngjør i løpet av desember måned hvert år en frist for å søke om leie 
av Egersund kirke i desember det påfølgende året. Søknadene blir behandlet av 
menighetsrådet i det første møtet etter at søknadsfristen har gått ut. Søknader/forslag som 
kommer inn etter 1.mars blir fortløpende behandlet av daglig leder og fordelt på eventuelt 
tilgjengelige dager.  
Pris for leie av kirken bestemmes av menighetsrådet i separat sak." 
 
Fristen for innkomne søknader er i år satt til 5.februar.  
Dato og ønske for søknad har vært kunngjort på nett og i kirkeliv. 
På nåværende tidspunkt har det kommet inn to søknader om arrangement i desember 2024. 
 
Juleunderet på Hedningeholmen. Show Chow med flere. 
Bitte Lite Mini Kor. Heidi Mong med flere. 
 
Søknadene deles ut på møtet, med eventuelle nye innkomne søknader. 
 
INNSTILLING 
Søknadene behandles samlet i møtet. 
Utleievilkårene for desember settes opp som egen sak på neste menighetsrådsmøte. 
 
MØTEBEHANDLING 
Det har ikke kommet flere søknader innen fristen. 
Som vedtatt i sak 2023/61 blir søknader som kommer inn etter fristen fortløpende behandlet 
av daglig leder og fordelt på eventuelt tilgjengelige dager. 
Det ble av flere påpekt at utleievilkårene bør være slik at Egersund menighet får ivaretatt sine 
interesser. Det kan for eksempel være aktuelt at Egersund menighet ønsker å være 
medarrangør av enkelte arrangementer, som alternativ til et rent leieforhold av kirken. 
Konkret kan dette gjelde Juleunderet på Hedningholmen. Forslaget til vedtak sier at 
utleievilkårene for desember settes opp som egen sak på neste menighetsrådsmøte. Saken 
forberedes av kulturutvalget, i samarbeid med daglig leder. 
 
VEDTAK 
Søknadene fra Show Chow og Bitte Lite Mini Kor imøtekommes. 
Bitte Lite Mini Kor vil ha konsert Lørdag den 7.desember kl.15.00 med lydprøver fra kl.13.00. 
«Juleunderet» imøtekommes og Egersund menighet vil stå som medarrangør. Spelet settes 
opp torsdag den 12, fredag den 13 og lørdag den 14. desember 2024.  
Øvingstider avklares i møte med utøvere. 
 
Utleievilkårene for desember settes opp som egen sak på neste menighetsrådsmøte. 
 
Vedtaket var enstemmig. 
 
 
 
 



  

 
 
 
_______________________________________________________________ 
 

2024/5 Kirkeskyss 
 
UTREDNING 
Terje Grastveit tok opp spørsmålet om kirkeskyss under sak 2023/64 Eventuelt. Han 
lurte på om det kunne være aktuelt å tilby denne ordningen på ny. Menighetsrådet 
ønsket at det skulle fremmes en sak om kirkeskyss i påfølgende menighetsrådsmøte. 
Arbeidsutvalget (AU) foreslår at det etableres en ordning med kirkeskyss til 
gudstjenester, og at gudstjenesteutvalget får ansvar for organiseringen av en slik 
ordning. Når ordningen er klar for iverksetting blir den omtalt i Kirkeliv, og nødvendige 
opplysninger inkluderes i gudstjenestelisten. 
 
INNSTILLING 
Det etableres en ordning med kirkeskyss til gudstjenester. Gudstjenesteutvalget får 
ansvar for organisering av en slik ordning. Når organiseringen er klar informeres det 
om den i Kirkeliv. 
 
MØTEBEHANDLING 
Det fremkom ingen alternative forslag i saken. 
 
 
VEDTAK 
Det etableres en ordning med kirkeskyss til gudstjenester. Gudstjenesteutvalget får 
ansvar for organisering av en slik ordning. Når organiseringen er klar informeres det 
om den i Kirkeliv. 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
_______________________________________________________________ 
 

2024/6 Endring av tidspunkt for konfirmasjon –  
Høst til vår fra 2025? 
 
UTREDNING 
Fra gammelt av har det vært både høst- og vår- konfirmasjoner i Egersund. Det ble endret på 70-
tallet. Siden har det vært vårkonfirmasjoner, inntil koronapandemien tvang frem utsettelser av 
konfirmasjoner fra vår til høst på grunn av smittetopper. Konfirmantene som konfirmeres 2024 vil 
dermed være det femte kullet som har høstkonfirmasjon i denne omgang. Ett av hovedargumentene 
for å forlenge praksis med konfirmasjon om høsten, til også å gjelde etter pandemien, var at det 
kunne skape økt deltakelse av konfirmantene i kirkens arbeide også etter konfirmasjonstiden. Når 
saken nå kommer opp til evaluering, kan en se at dette ikke umiddelbart har skjedd.  Andre faktorer, 
som hvilket apparat vi har til å følge opp ungdommer som er konfirmert, må også være til stede. Tidspunktet for 
konfirmasjon er ikke alene avgjørende. 

Når vi allikevel løfter saken frem i menighetsrådet, om hvorvidt konfirmanttidspunktet bør flyttes 
tilbake til vår eller ikke, er det blant annet ut fra gjentagende spørsmål fra enkelte foreldre, samt noen 
refleksjoner over fordeler og ulemper med konfirmasjon om høsten fremfor om våren.  

Kateket Astri P. Haug, Sogneprest Leif Wikøren Nilsen og organist Beth Elin Byberg har blitt invitert til 
å uttale seg i saken. Noen av tilbakemeldingene deres er: 



  

 

Selv om saken ikke er grundig utredet, er det viktig å ha denne evalueringen med mulighet for endring allerede 
nå. Det er relativt godt innarbeidet og fremdeles forventet av mange, også i Egersund, at konfirmasjon hører 
våren til. Forventningen registrerer vi også finnes hos andre kirke-, tros- og livssynssamfunn i Egersund.  

En fordel med vår konfirmasjon er hvordan vi posisjonerte oss og hevder oss i «konfirmasjons-konkurransen» - 
av de som tilbyr konfirmasjon/overgangsriter for 14/15-åringer. Det kan være både fortrinn og ulemper å ha 
konfirmasjonen samtidig eller på ulikt tidspunkt som «resten». Leif ytrer en liten bekymring for at 
høstkonfirmasjoner er ikke så attraktive som vårkonfirmasjoner. 

Enkelte foreldre har fortalt at de har valgt konfirmasjon på Eigerøy framfor i Egersund fordi de ønsker 
vårkonfirmasjon. Det er usikkert om slike valg gjelder mange eller er mer utpreget for enkelte kull, om dette er 
en «glidning» som alltid har vært, eller om det er en generell dreining som en konsekvens av at vi har 
høstkonfirmasjon.  

Egersund fellesrådsområde fordeler ressurser ut fra hvor behovet er. Astri håper at hun har en stabil stab rundt 
seg, men ser for seg at det kan komme endringer dersom behovet endres nevneverdig –for eksempel hvis 
Egersund over tid får færre konfirmanter mens Eigerøy får tilsvarende flere. "Det er begrensninger hvor mange 
Eigerøy «kan klare» uten at det må tilføres større ressurser". Leif poengterer at Egersund/Eigerøy kan spille 
hverandre gode på at Egersund er høstkonfirmasjons-plassen, og at Eigerøy er vårkonfirmasjons-plassen. Men 
det er samtidig trist dersom denne tendensen skulle bli så sterk at vi mister ungdommen i sentrumskirka.  

Den norske kirke holder fram viktigheten av å ha et tilbud der alle kan framstå som like og likeverdige i høytid og 
hverdag, i glede og i sorg. Og så vet vi at det ligger ganske mye prestisje i samfunnet i å både konfirmeres og å 
arrangere konfirmasjon for konfirmanten som i alle fall er på sosial høyde med gjennomsnittet. For noen er det 
viktig å vise en eller annen sosial stand. Også i dag. I tråd med dette har bruk av konfirmantkapper vokst fram 
som «standard», at de som konfirmeres i størst mulig grad konfirmeres «sammen» og «samtidig» og «likt», og 
at det er lenge siden det var noen form for «stryk»/«ikke bestått» i konfirmasjonssammenheng. Å ha 
konfirmasjon samtidig eller helt adskilt fra de andre som arrangerer konfirmasjon/overgangsriter i området kan 
både anses som positivt og negativt i forhold til dette: Gjør vi konfirmasjonen mer eksklusiv? Eller gir vi folk 
mulighet til å være «som folk flest»? Hva er best i så måte: høst- eller vårkonfirmasjon? Leif tenker at dette 
løser vi som ansatte og menighetsråd veldig bra. Men om høst- eller vårkonfirmasjon faktisk fungerer best blant 
«kundene våre» og i Egersund som helhet, er vanskelig å både måle og å vite. 

For dem som skal arrangere konfirmasjonsselsskap er det en fordel at handelsstand, selskapslokaler og været 
«spiller på lag» med dem. 

Selv om handelsstanden er «bevegelig», er den nå i hovedsak innstilt på at konfirmasjon er en 
«vår»/«april/mai»-aktivitet. 

Mange arrangerer enda konfirmasjonsselskap hjemme. Samtidig er det mange som av ulike årsaker 
foretrekker å leie selskapslokaler. Som gamlepresten i Bjerkreim merket jeg i mange år at 
selskapslokaler også i Bjerkreim ble benyttet av folk fra Egersund for å dekke behovet i de mest 
sprengte konfirmasjonstidene for Egersund. Med å spre konfirmasjonen til de ulike 
konfirmasjonstilbyderne ut over året, vil også tilgangen på selskapslokaler bli bedre. 

Været burde nok spilt en mindre rolle, mener jeg, men jeg vet om mange som holder slike argumenter 
høyt. Værmessig er det oftere finere vær i mai. Det er mulig å benytte seg av «vårgrønt» og «ung» 
natur. Det har jeg hørt en del holde som argument. Samtidig er det også fantastisk med høstens 
fargesprakende eksplosjoner, men jeg har ikke hørt at høst-fargene er et argument for å ha det på 
høsten. 

Kirken sentralt sender årlig ut informasjon til neste års konfirmantkull medio våren. Selv om kirken sentralt vet at 
det er mange menigheter som arrangerer høst-konfirmasjon, så kommuniseres det i hovedsak at konfirmasjon 
er en våraktivitet, at konfirmantåret følger skoleåret og at det normale tidspunktet for å melde seg opp til 
konfirmasjon er rett etter at forrige kull er konfirmert – altså i mai/juni. Leif tenker det er en fordel å spille på lag 
med kirken sentralt og utnytte synergieffekten det kan gi. 

Hvert år må vi som menighet spille på lag med skolene og lag/foreninger i forhold til konfirmantundervisning og 
konfirmasjonsdag/innspurten. Skolen er i hovedsak vant med at konfirmasjon er noe som påvirker 9. trinn og tar 
høyde for det. Vi er ikke de eneste konfirmasjonstilbyderne i Egersund. Med å være «i utakt» med de andre, så 
forlenger vi «konfirmasjons-perioden» godt inn i 10. trinn. På samme måte er idrettslag og andre som jeg er 
vant med at vi konkurrerer om «fritiden» til konfirmantene med, vant med at det er tiden til 9. trin. som påvirkes. 

 



  

 

Leif har erfart å bli kontaktet av frustrerte fotball-, håndball- og skilærere om «at vi må forstå at konfirmantene 
må stille opp for laget», «at det er nå de har muligheten» og «at kirka burde vært mer serviceinnstilt». Leif synes 
at det er et eget poeng at samarbeid med skole og lag/foreninger bør gå best mulig. Skole er obligatorisk. I 
forhold til ulike lag/foreninger så er konfirmasjon noe konfirmantene velger på lik linje med andre ting de vil 
prioritere tiden på. Men det blir feil om kirken/konfirmasjon hele tiden skal komme nederst på prioriteringslisten. 
For å ikke legge opp til mer friksjon enn nødvendig, så synes jeg det er ryddigst at vi forholder oss til ett 
skoletrinn / to fotballsemestre for at samarbeidet skal fungere best mulig. 

Arbeidsmessig så har jeg 22 års erfaring med at «alt skjer i april/mai» i kirken. Da jeg selv var konfirmant på 
Hidra hadde vi høstkonfirmasjon. Men det gjaldt alle der. Jeg fikk prøve høstkonfirmasjon som 
«konfirmasjonsprest» nå i høst. Jeg fikk litt sjokk over å trå til med kraftig festfaktor så kort tid etter oppstart. 
Den var jeg ikke helt klar for, men det gikk bra. Personlig tenker jeg at konfirmasjonen kunne være i januar for 
min del. Min arbeidssituasjon påvirkes ikke så veldig om vi bare ikke kombinerer jule- påske- eller pinsehøytid 
med selve konfirmasjonsavviklingen. Men magefølelsen sier meg likevel at «det er vårkonfirmasjon folk 
forventer» og som flest vil være omforent med. Også i Egersund. Eventuell endring betyr noe ekstraarbeid. Det 
blir jo noe – men det er jeg uansett forberedt på. 

Leif påpeker at så lenge konfirmasjon i Egersund er menighetspedagogens hovedansvar, så er det viktigst for 
ham at det hun trenger for å få til et best mulig konfirmasjonstilbud og å kunne yte best mulig service og hjelp til 
konfirmanter og konfirmantforeldre, bør komme i første rekke. Og så gjør han sin del uansett. Det er også viktig 
for meg at «kundene» våre opplever et best mulig tilbud - og at samarbeidet med våre samarbeidspartnere kan 
være best mulig. 

Beth Elin erfarer at det for hennes del er en langt større arbeidsmengde på høsten enn vår. Noe som taler for å 
flytte konfirmasjonen tilbake til vår. På den annen side ser hun fordeler med å kunne benytte noe av materiale 
på konfirmasjon og lysmesse og slik få en god utnyttelse av innsats ved høstkonfirmasjon. Når ravnekirken 
planlegges satt opp vår, veier det noe opp for antall timer på vårparten.  

Så langt har vi ikke oppnådd hva vi har ønsket med en endring av konfirmasjonstidspunkt: å engasjere og 
involvere konfirmantene videre i kirkens arbeid. Det er ikke kun tidspunktet for når konfirmasjonen holdes som 
påvirker dette. Andre vesentlige faktorer spiller inn, slik som engasjement og relasjoner ut over gudstjenestene, 
eksempelvis. Spørsmålet er om vi etter disse årene med høstkonfirmasjon, skal fortsette å tenke oss dette som 
mulig, eller la argumenter som taler for å gjeninnføre vårkonfirmasjoner tale. 
 
INNSTILLING 
Konfirmasjonene i Egersund menighet flyttes til våren fra konfirmantåret 2025. 
 
MØTEBEHANDLING 
Saken ble diskutert med utgangspunkt i de momentene som er nevnt i utredningen, og som de fleste 
mente støttet opp om forslaget til vedtak. Beate Koldal mente at nåværende ordning fungerte bra, og 
at tidspunktet kanskje ikke var inne til å endre på tidspunkt for konfirmasjonene nå. 
Et vedtak i tråd med innstillingen betyr at staben snarest mulig må fastsette datoer for konfirmasjon 
våren 2025. Så snart datoene er fastsatt må de gjøres kjent gjennom bruk av menighetens digitale 
kanaler, og oppslag i Dalane Tidende/Kirkeliv. 
 
VEDTAK 
Konfirmasjonene i Egersund menighet flyttes til våren fra konfirmantåret 2025. 
Innstillingen ble vedtatt mot en stemme. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 

2024/7 Deltakere på kirkekonferanse i Tallin i april 2024 
UTREDNING 
Egersund menighet/misjonsutvalg/stab og frivillige i menigheten er blitt invitert til en konferanse i 
Estland 11.-14. april 2024. Denne konferansen gir oss en unik mulighet til å bli kjent med arbeidet vi 
støtter gjennom vår misjonsavtale med NMS, og vi kan også ta med inspirasjon fra kirken i Estland til 
menighetsarbeidet i vår menighet. Informasjon og spørsmål om deltakelse på konferansen ble 
behandlet i sak 2023/63. Menighetsrådet vedtok da å gi en viss økonomisk støtte til de som melder 
seg på konferansen, minimum å dekke konferanseavgiften på ca. 800 kr. Deltakerne må imidlertid 
være forberedt på å dekke hoveddelen av reise- og oppholdskostnadene selv. 
Fristen for registrering og påmelding til konferansen var satt til 1. februar 2024. To personer har meldt 
seg på konferansen innen fristen, Roger Rasmussen og Ivar Barane. Roger Rasmussen har i flere år 
vært menighetsrådets kontaktperson til vennskaps- og misjonsforeningene menigheten har i England 
og Estland, i samarbeid med NMS. Han har sagt ja til å fortsette med denne oppgaven i en 
overgangsfase for det nye menighetsrådet. Ivar Barane vil overta som kontaktperson i inneværende 
periode.  
Det er viktig at menigheten som sådan er representert på konferansen. De to påmeldte deltakerne vil 
være et bindeledd mellom menigheten vår og menigheten vi støtter og samarbeider med i Tallinn. 
Siden det kun er to som reiser, kan det være rimelig å tilstå dem en større støtte enn bare dekning av 
konferanseavgiften.  
 
INNSTILLING 
Det gis en økonomisk støtte på kr. 3000 til hver av de to deltakerne på kirkekonferansen i Tallin 11.-
14. april 2024. 
 
MØTEBEHANDLING 
Det ble uttrykt støtte til innstillingen. Det er fint at Egersund menighet blir representert på 
kirkekonferansen i Tallinn. De to påmeldte deltakerne er kontaktpersoner for 
misjonsprosjektet. Menighetsrådet ser frem til en orientering om innhold og erfaringer fra 
deltakelsen i et senere møte. 
 
VEDTAK 
Det gis en økonomisk støtte på kr. 3000 til hver av de to deltakerne på kirkekonferansen i Tallin 11.-
14. april 2024. Vedtaket er enstemmig. 
 
_______________________________________________________________ 

2024/8 Budsjett 2024 
UTREDNING 
Driftsbudsjett for Egersund menighet 2024, ettersendes tirsdag 6.februar. 
 
INNSTILLING 
Budsjett for 2024 vedtas 
 
MØTEBEHANDLING 
Budsjettforslaget ble utdelt i møtet. Daglig leder foreslo at saken utsettes og behandles i 
neste ordinære menighetsrådsmøte, 20. mars. Begrunnelsen er primært at en ønsker å 
fange opp innspill til satsingsområder som kan komme på planlagt dagssamling for rådet 
lørdag 10. februar, og som kan ha budsjettmessige konsekvenser.  
Til møtet 20. mars vil det i tillegg skrives en budsjettkommentar som følger saken. 
 
VEDTAK 
Forslaget om utsettelse ble enstemmig vedtatt. Budsjett for 2024 behandles i 



  

menighetsrådets møte 20. mars. 
 
 
 
 
_______________________________________________________________ 
 

2024/9 Arkivplan 
UTREDNING 
Egersund menighet er underlagt Lov om arkiv, noe som gjør at menighetsrådet må ha en plan for sitt arkiv. 
Planen skal si noe om ansvar, organisering, ordning med kontoplan og fjernarkiv, samt være en skriftlig oversikt 
over organiseringen av arkivet. Den vedlagte plan er identisk med Fellesrådets øvrige arkivplan.  
 
Hva planen omhandler: 
Hva dette gjelder og hvem som har ansvar 
Hva planen omfatter: møtebøker, brevjournal og saks arkiv. 
Det fysiske arkiv og unntak. 
 
ARKIVPLAN 
Organets navn: Egersund menighetsråd 
Øverste leder: Menighetsrådsleder 
Arkivansvarlig: Daglig leder/menighetssekretær 
 
Arkivet omfatter 
Møtebøker: Årlig innbinding 
Brevjournal: Manuell - ført på data/Kardinal Årlig innbinding 
Saks arkiv: Emne inndelt. Innkommet post. Kopi av utgående post. Søknader. 
 
Regler som gjelder for arkivarbeidet 
Periodisering: Arkiv er for fire år. Følger fellesrådets periode. 
Bortsetting/avlevering: Bomberommet. 
Arkivutstyr og lokaler: Låsbart skap 
Instrukser: Kirkevergen er ansvarlig. 
Andre forhold: Denne arkivperioden går fra 1.1.2024 og frem til 31.12.2027 
Det er hovedsakelig tre arkiveringsnummer som er aktuelle for Egersund menighet: 
Arkivnummer 012,1 - Menighetsråd 
Arkivnummer 109 Økonomi 
Arkivnummer 369 Annet menighetsarbeid 
  
INNSTILLING 
Arkivplan for Egersund menighet for perioden 1.1.2024 til 31.12.2027, godkjennes. 
 
MØTEBEHANDLING 
Det fremkom ingen kommentarer til saksfremstilling eller forslag til vedtak. 
 
VEDTAK 
Arkivplan for Egersund menighet for perioden 1.1.2024 til 31.12.2027 ble enstemmig vedtatt. 
 
_______________________________________________________________ 
 

2024/10 Eventuelt 
 
UTREDNING 
Det ble ikke meldt inn saker under Eventuelt. 
 
 
  
 


